
Styrelsemöte: 11-09-2023

Mötets öppnande: kl 18:00

Närvarande: Henrik S, Anna G, Lisa E, Elin E, Sara J, Bashir T

Ordförande: Henrik

● Ang lokalen. Möte med kyrkan i plan. LF ang kontrakt med kyrkan, kommunen har
skrivit nytt kontrakt med kyrkan, 3 års kontrakt dec 2026. Henrik var med på Vita
Svanens styrelsemöte och de är fortfarande intresserade, de har förnyat kontrakt med
Stångåstaden. Kontakt med Garnisonsfastigheter, ang lokal vid Atlasskolan, inget nytt.

Ekonomiansvarig: Gustav

● Julis siffror, 220k budget, 280k resultat.

Vice Ordförande: Sara

● Fler i kön sedan förra mötet. Mejl till styrelseadressen, Sara eller Anna svarar de
intresserade.

Föreståndare: Anna G

● Överinskrivning under hösten 23. Långt fram på våren och februari kan vi ta in fler barn.
Kolla upp vilken anpassning efter önskemål i kön som finns. Uppdatera listan, då det kan
vara föräldrar som fått plats på annan förskola, kolla fortsatt intresse. Vi har haft en
vikarie sedan ett litet tag. Hon har jobbat två pass så här långt.

● Egenkontroller – vem gör inköp till lokalvårdare? Åka/företagskonto till/hos procurator?
Kan beställa själv? – Elin kollar om Kasia är bekväm med beställningar samt vidare
upprätta mer detaljer tillsammans med Lisa.

● Kommuntillsyn, 2 timmars möte. Går igenom egenkontroll, huvudmans planer, utemiljö
mm. 25/10 13-16. Henrik deltar tillsammans med förskollärare (Anna G eller Anita)

Personalansvarig: Elin

● Kontaktat Dibber som fick ta över lokal från kommunen. De hade fått ta över
lokalen/kontraktet utan konstigheter.

● Lönerevisionen är inte klar ännu, inväntar besked från Fremia. Inga överenskommelser
ska göras innan det är klart. Gustav och Elin arbetar i bakgrunden så långt det går för att
vara förberedda när beslutet kommer.



Materialansvarig: Lisa

● Datum för höströj 11/11. De nya familjerna är främst placerade i innegruppen, Lisa ska
be Anna (ansvarig för IS) ha möte med de nya.

● Uppdrag till fixargruppen - Fönsterbräde till de fönster som inte går att öppna ungefär i
mitten av fönstret för att kunna visa upp alster.

Sekreterare: Bashir

● Inget nytt

IT-ansvarig: Ingrid

● Ej närvarande

Övriga frågor:

● Inga övriga frågor upptagades.

Mötet avslutas: Tid


